

Title (en)

DEVICE FOR REGISTRATION OF MOTIONS OR POSITIONS OF A BODY OR A BODY PORTION.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM AUFZEICHNEN DER BEWEGUNGEN ODER POSITIONEN EINES KÖRPERS ODER KÖPRERTEILS.

Title (fr)

DISPOSITIF D'ENREGISTREMENT DES MOUVEMENTS OU DES POSITIONS D'UN CORPS OU D'UNE PORTION D'UN CORPS.

Publication

EP 0046766 A1 19820310 (EN)

Application

EP 81900342 A 19801128

Priority

SE 7909887 A 19791130

Abstract (en)

[origin: WO8101506A1] A device for registration of motions or positions of a body (7) or a body includes at least one sensor unit (8) which is to be attached to the body or body portion intended to be registered. A registration unit (11) divides the measuring interval into a number of partial intervals and registers information about the body motions. The number of occasions is indicated, in which the motion or position of the body is located within each partial interval and about the duration for this motion or this position in each separate partial interval. By means of a reading unit (12, 26) the registered information can be read.

Abstract (fr)

Un dispositif d'enregistrement des mouvements ou des positions d'un corps (7) ou de la portion d'un corps comprend au moins un detecteur (8) qui est attaché au corps ou à la partie du corps que l'on veut enregistrer. Une unite d'enregistrement (11) divise l'intervalle de mesure en un nombre d'intervalles partiels et enregistre des informations concernant les mouvements du corps. Il indique le nombre de fois ou le mouvement ou la position du corps se situe dans chaque intervalle partiel ainsi que la duree de ce mouvement ou de cette position dans chaque intervalle partiel separe. Au moyen d'une unite de lecture (10, 26), on peut lire les informations enregistrees.

IPC 1-7

A61B 5/10; G01P 13/00; G06F 15/42

IPC 8 full level

A61B 5/11 (2006.01); A63B 26/00 (2006.01); G01P 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61B 5/1116 (2013.01); G01P 13/00 (2013.01); A61B 5/6823 (2013.01); A61B 5/6831 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8101506 A1 19810611; AU 6573280 A 19810619; EP 0046766 A1 19820310; JP S56501633 A 19811112; SE 415856 B 19801110

DOCDB simple family (application)

SE 8000303 W 19801128; AU 6573280 A 19801128; EP 81900342 A 19801128; JP 50012880 A 19801128; SE 7909887 A 19791130